

Title (en)

Part of a case with a plug mounted thereon.

Title (de)

Gehäuseteil mit angesetztem Stecker.

Title (fr)

Partie d'un boîtier avec un contact à fiches intégré.

Publication

EP 0378065 A2 19900718 (DE)

Application

EP 89890231 A 19890904

Priority

DE 8900190 U 19890110

Abstract (en)

In order to place a connector (1) on a part (20) of a case, a rectangular recess (21), which is open to one side, is provided in the part (20) of the case. The connector (1) has a base part (3, 3'), inserted in the recess (21), which has a square cross-section. The edges (23, 24, 28) of the recess (21) in the part (20) of the case are provided internally on the base part (3, 3') with ribs (13, 13') which project from the base part (3, 3') on all sides and engage underneath, and a flange (14), which rests externally on the part (20) of the case and projects laterally, is provided on the connector (1) itself. <IMAGE>

Abstract (de)

Um an einem Gehäuseteil (20) einen Stecker (1) anzusetzen, ist im Gehäuseteil (20) eine zu einer Seite hin offene, rechteckige Ausnehmung (21) vorgesehen. Der Stecker (1) weist einen in die Ausnehmung (21) eingesetzten Fußteil (3, 3') auf, der einen quadratischen Querschnitt aufweist. Am Fußteil (3, 3') sind die Ränder (23, 24, 28) der Ausnehmung (21) im Gehäuseteil (20) innen untergreifende, vom Fußteil (3, 3') allseitig vorspringende Rippen (13, 13') vorgesehen und am Stecker (1) selbst ist ein am Gehäuseteil (20) außen aufliegender, seitlich abstehender Flansch (14) vorgesehen.

IPC 1-7

H01R 13/74; H05K 5/00

IPC 8 full level

H01R 13/74 (2006.01); **H05K 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/74 (2013.01)

Cited by

DE10300767A1; EP0484289A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0378065 A2 19900718; EP 0378065 A3 19910206; EP 0378065 B1 19930825; AT E93660 T1 19930915; DE 58905392 D1 19930930;
DE 8900190 U1 19890223

DOCDB simple family (application)

EP 89890231 A 19890904; AT 89890231 T 19890904; DE 58905392 T 19890904; DE 8900190 U 19890110